

Christiane Thibault



Country Signer

From her early childhood, Christiane was destined to become a singer. She received a musical education and pursued her dream of one day becoming a professional singer. Despite facing numerous challenges, her talent and perseverance won her the favor and recognition of a large audience. Throughout her career, she has received several awards and mentions, and she has been invited to participate in important events, competitions, and television shows.

In 2010, Christiane's career shifted towards interpreting great Country hits, with a particular love for performing the songs of Connie Francis. She has produced a Country album and even performs a song composed and written by her mother. Her audience always appreciates her artistic

performances, both in the USA and Canada. She has several albums to her credit, which she performs brilliantly.

Christiane is a regular performer at various festivals and events, much to the delight of her audience. She has been a part of the Quebecfest Festival since its inception, consistently captivating attendees with her talent and passion.

Website : <http://christianethibault.com/>



Interprète Country

Dès sa tendre enfance, Christiane était destinée à devenir chanteuse, elle a d'ailleurs reçu une éducation musicale, et a poursuivi son rêve d'un jour devenir chanteuse professionnelle. Ce n'est pas sans embûches ni difficultés qu'elle a réussi. Grâce à son talent et à sa persévérance, elle a su gagner les faveurs et la reconnaissance d'un grand public, elle a reçu plusieurs prix et mentions tout au long de sa carrière a été invité à participer à d'importants événements, à des compétitions ainsi qu'à des émissions de télévision. En 2010, sa carrière s'est orientée vers l'interprétation de grands succès

Country, d'ailleurs elle adore interpréter les succès de Connie Francis. Elle a bien entendu produit un album Country et interprète même une chanson composée et écrite par sa mère. Son public apprécie toujours ses prestations artistiques, tant aux USA qu'au Canada. Elle a plusieurs albums à son actif, qu'elle interprète brillamment. On la voit régulièrement se produire dans différents Festivals et événements, au grand plaisir de son public elle participe au Festival du Quebecfest depuis ses débuts.